




































Van:
Aan:
Onderwerp: Fwd: 1e poging opdrachtformulering en namen commissie Stikstof
Datum: zondag 23 juni 2019 21:29:04
Bijlagen: zrev DSL-jo-2.docx

ATT00001.htm

Beste deze versie heb ik eerder op de avond naar Carola gestuurd voor 1e reactie. Heb nog
niet kunnen vergelijken samen voegen met 

Mvrgr  
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Van: )
Aan: )
Onderwerp: RE: Instellingregeling adviescollege
Datum: dinsdag 25 juni 2019 12:21:21

Nog iets. Normaal gesproken wordt een nota naar de minister gestuurd met de vraag of zij
akkoord is met de conceptregeling en het voorleggen van de regeling in de MR. Zal ik even aan

 vragen of hiervan kan worden afgeweken?

Groet,

Van: ) 
Verzonden: dinsdag 25 juni 2019 12:17
Aan: @minez.nl>
Onderwerp: Instellingregeling adviescollege
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Reeds eerder beoordeeld in dit verzoek





Van: )
Aan: )
Cc:
Onderwerp: mail  AZ en BZK instellen Adviescollege
Datum: dinsdag 25 juni 2019 13:24:28

Beste 

Hierbij een opzet voor de mail aan  van AZ en BZK waarbij het concept van de
Instellingsregeling Adviescollege stikstofproblematiek wordt toegezonden en om akkoord wordt
gevraagd op een aangepaste routing van de conceptregeling naar de MR. Ik heb hierin de
coalitie nog niet meegenomen, omdat hier nog niet over was beslist.
Einde van de dag wordt de laatste versie van het concept toegestuurd dat kan worden
meegezonden.  

Groet,
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Onderwerp: RE: Adviescollege Stikstofproblematiek

Ha  en 

We hebben veelvuldig getracht de specialisten (  en  van EZK te bereiken maar dat is
niet gelukt.
Wel overleg gehad met FDA of er gelijksoortige gevallen zijn.
Wat betreft voorschotten, die worden niet gegeven. Wat wel gebeurt is dat uitbetaald wordt op
basis van de voorlopig vastgestelde deeltijdfactor en een passage wordt opgenomen dat na
afloop van een bepaalde periode (bijv. een kwartaal) de factor definitief wordt bepaald en dan
een verrekening plaats vindt.
Indien je niet het risico wilt lopen dat teruggevorderd wordt, zou je in de regeling vooralsnog
een lagere factor op kunnen nemen.

Het normbedrag voor gastdeskundigen is per 1 juli verhoogd naar € 293 per vergadering. Bij
structurelere taken kunnen ze ook en vergoeding krijgen obv een deeltijdfactor.

Hoe het precies zit met de mensen die voor een universiteit werken zoeken we nog uit.

Voorlopig kun je deze uitgangspunten meenemen. Indien we nog een reactie krijgen die anders
luidt hoor je het per omgaande. Maar oi kunnen deze financiële punten ook in een later stadium
worden ingevoerd in de regeling.

Groet,

Van: ) 
Verzonden: dinsdag 25 juni 2019 15:43
Aan: @minlnv.nl>; 

@minlnv.nl>; @minez.nl>; 
@minlnv.nl>

CC: @minez.nl>; 
@minez.nl>; @minezk.nl>; 

@minezk.nl>; @minezk.nl>
Onderwerp: RE: Adviescollege Stikstofproblematiek
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bepaald dat “Indien de vaststelling van het standpunt niet binnen de termijn, bedoeld in het
eerste lid, plaatsvindt, stelt Onze Minister de beide kamers der Staten-Generaal hiervan
gemotiveerd in kennis.”
Daarnaast onderzoekt de Algemene Rekenkamer hoe de ministeries bij de werving en selectie
van voorzitters en leden van adviescolleges invulling geven aan diversiteit in adviescolleges. Het
onderwerp heeft nu dus extra aandacht. Ik begreep van  dat dit onderwerp ook in het
overleg bij de minister aan de orde was.

Tenslotte stuurt  vanavond dit concept nog naar BZK en AZ voor afstemming en zal nog
een voorbehoud maken voor de vergoedingen maar hopelijk kunnen we daar morgenochtend
over uit zijn.

Prettige avond!

Hartelijke groeten,
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Van: )
Aan:
Onderwerp: opdrachtverlening commissie en namen nav gesprek bij AZ
Datum: donderdag 27 juni 2019 15:48:05

Hoi  en 

Nav het gesprek bij AZ van  met  is het handig om op korte termijn
even te kijken hoe het staat met de commissie (inhoud en namen) richting het BWO in
juli(zodat het er soepel door heen kan gaan), zodat als het ware de DG’s in het DG overleg al
wat voor werk kunnen doen.
Ik hoor het graag!
Groet,

........................................................................
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Van:
Aan:
Cc:
Onderwerp: RE: Regeling instelling Adviescommissie stikstofproblematiek: maximum aantal leden opgenomen
Datum: zaterdag 29 juni 2019 18:26:28
Bijlagen: DOMUS-19151628-v10-instelling adviescommissie stikstofproblematiek.docx

Hoi 
Bijgaand een poging. Zie de revisies. Is dat wat? Kan niet helemaal beoordelen of dit aan de
wensen vanuit het DG-overleg tegemoet komt, maar hopelijk zat jij erbij en kun jij eea beter
plaatsen!
Groet,

Van: ) 
Verzonden: vrijdag 28 juni 2019 12:46
Aan: @minezk.nl>
CC: @minez.nl>;

@minlnv.nl>; @minezk.nl>
Onderwerp: RE: Regeling instelling Adviescommissie stikstofproblematiek: maximum aantal
leden opgenomen

Dag allemaal,

Naar aanleiding van het DG-overleg van gister zal de opdracht toch nog iets moeten wijzigen.
Er staat nu in dat er wordt gekeken naar een integrale aanpak van schadelijke emissies. Dat
moet iets voorwaardelijker worden, in die zin dat de mogelijkheden wel moeten worden
verkend, maar dat vooral moet worden voorkomen dat we met een aanpak voor de ene emissie
de andere omhoog jagen. Zouden jullie met die blik nog een keer naar de taakopdracht willen
kijken? Dat kan overigens prima maandag.

Groet,

...............................................................................................................
DG Natuur, Visserij en Landelijk Gebied
Cluster Natura2000/PAS
Ministerie van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit
Bezuidenhoutseweg 73 | Postbus 20401 | 2500 EK Den Haag
D-passage, 4e etage
...............................................................................................................
T 070-379 
M 06 

@minez.nl

Van: ) 
Verzonden: vrijdag 28 juni 2019 12:27
Aan: @minbzk.nl>; @minbzk.nl>
CC: @minez )

@minez.nl>; @minlnv.nl>; 
@minezk.nl>

Onderwerp: RE: Regeling instelling Adviescommissie stikstofproblematiek: maximum aantal
leden opgenomen
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Van:
Aan: )
Cc: )
Onderwerp: Adviescollege stikstofproblematiek
Datum: woensdag 10 juli 2019 09:21:08
Bijlagen: DOMUS-19151628-v12-Regeling instelling Adviescollege stikstofproblematiek.docx

Hoi collega’s,
Weten jullie hoe het gisteren is afgelopen in de MC? Als het goed is afgelopen, is het denk ik
handig nu de instellingsregeling vast ter ondertekening naar de minister te geleiden ter
ondertekening, onder voorbehoud van akkoord in de MR. Maken jullie daarvoor een heel kort
oplegnotaatje en brengen jullie dat in procedure? Nadat jullie directeur/MT-lid de nota heeft
geparafeerd, wordt jullie nota gevoegd in onze behandelmap van de instellingsgregeling (in
verband met de afhandeling later richting de Staatscourant) en wordt het geheel doorgeleid.
Medeparaaf geeft ons MT-lid . Graag in jullie behandelmap document met
domusnr. WJZ/ 19151628 opnemen.
Groet,
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Van: )
Aan: @minbzk.nl"; )
Cc: )
Onderwerp: ondertekening instellingsbesluit en benoemingsbesluit Adviescollege stikstof problematiek
Datum: woensdag 10 juli 2019 12:38:33

Beste   en 
Er is nu een aanbiedingsformulier met stukken naar AZ voor het instellingsbesluit en
benoemingsbesluit. Hier zitten ook de CV’s bij voor zover nu beschikbaar. Mijn inschatting is dat
dit 99,5% goed komt aanstaande vrijdag.
Parallel zijn er nog een aantal andere acties:

De besluiten zelf moeten uiteraard ook nog getekend worden voor het weekend (door minister
LNV en/of stas BZK), zodat ze zsm in de staatscourant gepubliceerd kunnen worden. Ik hoor
graag even hoe we dit morgenochtend aanpakken: wie zorgt hiervoor bij BZK en wie zorgt
hiervoor bij LNV?
Er komt ook een Kamerbrief hierover. Daar doe ik zo een aanzet voor. De vraag is even of deze
brief vrijdag (of maandag) al uit kan, na besluitvorming in de MR, of dat dit moet wachten op
formele publicatie (hoor graag of hier formele criteria aan zitten).

Groet,

........................................................................
Regio portefeuille LNV 
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Van: )
Aan:
Onderwerp: Annotatie Instelling Adviescollege stikstofproblematiek (MR 12-7)
Datum: donderdag 11 juli 2019 11:18:13
Bijlagen: DOMUS-19177100-v1-Annotatie_Instelling_Adviescollege_stikstofproblematiek_(MR_12-7).docx

Hierbij een concept annotatie waar ook nog de CV’s van Gebrandy en Mai bijgevoegd zullen
worden in de behandelmap

........................................................................
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Van:
Aan: )
Cc: )
Onderwerp: DOMUS-19151628-v12-Regeling_instelling_Adviescollege_stikstofproblematiek
Datum: donderdag 11 juli 2019 11:27:04
Bijlagen: DOMUS-19151628-v12-Regeling instelling Adviescollege stikstofproblematiek.docx

Hierbij de laatste versie. Ik heb nav de opmerking van  bij de brief de verwijzing naar het
BO vervangen door een passage over de instemming van de verschillende overheden. Heb het
debat op “20 mei” door “20 juni” vervangen en nog enkele redactionele dingen eruit gehaald.  

103
5.1.2.e
5.1.2.e
5.1.2.e

5.1.2.e







ADVIES MINISTERRAAD 

Aan de Minister van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit 

Instelling Adviescollege stikstofproblematiek 

Pagina 1 van 1 

Directoraat-generaal Natuur, 

Visserij en Landelijk gebied 

Auteur 

 

  

@minlnv.nl

Datum 

11 juli 2019 

Kenmerk 

DGNVLG / 19177100 

Map: 19177455 

Kopie aan 

Bijlage(n) 

Ontvangen BPZ 

Parafenroute 

Onderwerp 

Instellingsregeling Adviescollege Stikstofproblematiek en bijbehorend 

benoemingsbesluit 

Advies 

• U kunt aangeven dat , die in de

instellingsregeling onder voorbehoud wordt genoemd als kandidaat, niet

beschikbaar is. Op deze positie is Hester Maij bereid gevonden om

voorgedragen te worden als lid van de commissie.

• Na bespreking in de MCRS is ook de heer Gerben-Jan Gerbrandy bereid

gevonden om voorgedragen te worden. De heer Gerbrandy stond reeds

opgenomen in de instellingsregeling.

• De CV’s van de heer Gerbrandy en mevrouw Maij waren vanwege de korte

termijn niet bijgevoegd bij het aanbiedingsformulier. Deze kunt u indien

gewenst ter plekke uitdelen aan uw collega’s (dit is ook zo afgestemd met

AZ/ ). Deze CV’s zijn bijgevoegd bij uw stukken.

• U kunt tevens uw collega’s bedanken voor een ieders inzet en kunt

instemmen. De inhoudelijke discussie is reeds in de MCRS geweest.

Toelichting 

• Vanwege vakantie was de heer Remkes niet in de gelegenheid dit op te

sturen, maar is ook aangegeven dat dit niet nodig was.

• In de te hanteren werkwijze van het Adviescollege wordt geborgd dat

gelijktijdig met openbaarmaking van de adviezen een afgestemde

beleidsreactie van Rijkszijde en van de medeoverheden beschikbaar is.

• De Kamer wordt over de samenstelling van dit Adviescollege geïnformeerd

met een brief die u voor of direct na de MR wordt voorgelegd ter

ondertekening.

 

 

 

 

BPZ 

 

 Mede namens / met akkoord van de Staatssecretaris van BZK 
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Groet,

Van:  
Verzonden: donderdag 11 juli 2019 13:34
Aan: @minlnv.nl>; 

@minlnv.nl>; @minezk.nl>
CC: @minlnv.nl>; 
< @minlnv.nl>; Secretariaat WJZ < @minezk.nl>
Onderwerp: RE: Bhm Regeling instelling Adviescollege stikstofproblematiek

Hoi ,

Kan je jouw secretariaat opdracht geven om de behandelmap ad hoc over te zetten naar het
WJZ-secretariaat? Dan kan jullie behandelmap in die van  worden opgenomen.

Zijn de woonplaatsen voor het benoemingen- en vergoedingenbesluit al bekend? Ik heb mijn
MT-lid al ingeseind dat hij zo de stukken langs krijgt om gelijk akkoord te kunnen geven.

Alvast bedankt!

Hartelijke groeten,

Van: ) 
Verzonden: donderdag 11 juli 2019 11:54
Aan: @minlnv.nl>; 
< @minezk.nl>; @minlnv.nl>
CC: @minlnv.nl>
Onderwerp: Bhm Regeling instelling Adviescollege stikstofproblematiek
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Buiten reikwijdte



Van:
Aan: )
Cc: )
Onderwerp: Instelling Adviescollege Stikstofproblematiek
Datum: donderdag 11 juli 2019 14:43:30
Bijlagen: DOMUS-19176326-v2-Instelling Adviescollege Stikstofproblematiek.DOCX

Hierbij de laatste versie van de brief.
Dit willen zo voorleggen aan de minister, via BPZ, parallel aan de instellingsregeling en het
benoemingsbesluit.
Groet,

........................................................................
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Van:
Aan:
Cc: )
Onderwerp: Kamerbrief Instelling Adviescollege Stikstofproblematiek
Datum: donderdag 11 juli 2019 16:01:55
Bijlagen: DOMUS-19176326-v5-Instelling Adviescollege Stikstofproblematiek.DOCX

Beste  en 

Hierbij de eindversie van de kamerbrief zoals die nu ligt bij BPZ. De opmerkingen van  en
 zijn hierin verwerkt.

Het ligt vrijwel klaar bij de minister ter tekening.
Ik ga er vanuit dat dit nu verder door geleid kan worden.
Met vriendelijke groet,
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Van: ) 
Verzonden: donderdag 11 juli 2019 13:58
Aan: @minlnv.nl>
Onderwerp: DOMUS-19167507-v11-
Besluit_benoeming_en_vergoeding_leden_Adviescollege_stikstofproblematiek

Hoi 

Hierbij de laatste versies van de instellingsregeling en het benoemingsbesluit. Er wordt nog van
een collegelid een woonplaats ingevuld.

Zijn jullie zo akkoord?

Groeten,
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Van: )
Aan: )
Cc:
Onderwerp: RE: Adviescollege stikstofproblematiek: publicatie besluit en regeling richting dinsdag
Datum: maandag 15 juli 2019 12:18:45

Lijkt mij goed om het aan te passen. De zin loopt nu niet.

 zit in overleg. Kan jij hier z.s.m. naar kijken?

Groet,

Van:  
Verzonden: maandag 15 juli 2019 12:14
Aan: @minlnv.nl>; )

@minezk.nl>
CC: @minezk.nl>; )

@minlnv.nl>; @minezk.nl>
Onderwerp: RE: Adviescollege stikstofproblematiek: publicatie besluit en regeling richting
dinsdag

Is het juridisch nodig om dit te repareren? Kunnen we dat dan gewoon in de digitale versie die
we aan de Staatscourant sturen aanpassen?

Groet, 

Van: ) 
Verzonden: maandag 15 juli 2019 12:11
Aan: @minezk.nl>; )
< @minlnv.nl>
CC: @minezk.nl>; )
< @minlnv.nl>; @minezk.nl>
Onderwerp: RE: Adviescollege stikstofproblematiek: publicatie besluit en regeling richting
dinsdag

Hoi,

Mijn oog valt er nu op dat in artikel 1 van het benoemingsbesluit is weggevallen 
. Dit is in de tweede versie al

gebeurd. Kennelijk is het besluit al getekend. Kan dit nog worden gerepareerd?

Groet,

Van:  
Verzonden: vrijdag 12 juli 2019 17:09
Aan: @minlnv.nl>
CC: @minlnv.nl>; )

@minezk.nl>; @minlnv.nl>; 
@minezk.nl>

Onderwerp: RE: Adviescollege stikstofproblematiek: publicatie besluit en regeling richting
dinsdag
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Beste 

Zie bijgevoegd de juiste versie van het benoemingsbesluit waarin de digitale handtekening van
de minister in moet komen. Graag hoor ik als de stas van BZK de regeling ook heeft
ondertekend maandag, ik hef het embargo voor beide stukken op, en ga proberen het
woensdag in de Staatscourant te krijgen.

Groet,

Van: ) 
Verzonden: vrijdag 12 juli 2019 16:36
Aan: @minezk.nl>; 

@minezk.nl>
CC: @minlnv.nl>;
< @minezk.nl>; @minezk.nl>; Plaat,

@minlnv.nl>
Onderwerp: Adviescollege stikstofproblematiek: publicatie besluit en regeling richting dinsdag

Beste 

Zoals zojuist besproken gaf BPZ door dat de MR is idd akkoord met de regeling en het besluit.
Kamerbrief is ook al uit, evenals het persbericht. Voor het ondertekenen bleek de stas van BZK
toch al gevlogen.

BPZ gaf aan hiermee aan de slag te gaan, zodat maandag alsnog alle handtekeningen
beschikbaar zijn. Als WJZ de laatste (volledig goed opgemaakte) versie bij BPZ laat landen kan
dit maandag worden afgerond.

Heel veel dank voor alle inzet!!
Hartelijke groet,
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Integriteitsverklaring voor formeel ingestelde adviescolleges en adviescommissies 

(Domus 16185905)  

Ik verklaar het volgende als op persoonlijke titel benoemd lid of gastdeskundige van een formeel 

ingesteld adviescollege of adviescommissie: 

Integriteit 

Ik begrijp dat ik als lid of gastdeskundige van een adviescollege of adviescommissie van de 

rijksoverheid het publieke belang dien en dat dit werk een bijzondere verantwoordelijkheid met 

zich mee brengt. Burgers moeten op de rijksoverheid en dus ook op mij kunnen vertrouwen. Dat 

betekent dat ik mij steeds als een goed vertegenwoordiger van een adviescollege of 

adviescommissie zal gedragen en zal handelen vanuit de integriteit waarden: 

• onafhankelijk en onpartijdig;

• betrouwbaar en zorgvuldig;

• aanspreekbaar op mijn verantwoordelijkheid.

Belangenverstrengeling 

Ik besef dat er op geen enkele manier sprake mag zijn van belangenverstrengeling. Als zich toch 

belangenverstrengeling voor kan doen, dan meld ik dit direct uit eigen beweging. 

Geheimhouding en informatiebeveiliging 

Ik ben op de hoogte gesteld van mijn verplichtingen met betrekking tot de geheimhouding van de 

aan mij toevertrouwde informatie. Ik ben mij bewust van mijn verantwoordelijkheid voor de 

beveiliging van informatie en informatie dragers. Ik ben mij er ook van bewust dat de plicht tot 

geheimhouding van informatie doorloopt na afloop van mijn werkzaamheden. 

Naam en voorletters: 

Naam adviescollege of adviescommissie: 

Functie lid, voorzitter of gastdeskundige: 

Datum: 

Handtekening: 
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[Domus 13176289] 

Informatie voor leden en gastdeskundigen 

Geachte […], 

Hierbij ontvangt u het gepubliceerde benoemingbesluit van u bij [naam 

adviescollege/adviescommissie], tevens het van toepassing zijnde instellingsbesluit [en 

vergoedingenbesluit [indien apart]]. 

Vaste vergoedingen per maand / Vergadervergoeding 

Op basis van de gepubliceerde besluiten krijgt u een vaste vergoeding per maand van € […]. 

[of] 

Op basis van de gepubliceerde besluiten krijgt u een vergadervergoeding van € […] per 

vergadering.  

Omdat u persoonlijk benoemd bent worden de vergoedingen betaald op uw persoonlijke 

bankrekening, in het kader van het juist naleven van de Wet vergoedingen adviescolleges en 

commissies. 

Meldingsplicht  

Indien bij u de som van alle vergoedingen en beloningen uit het vervullen van functies bij publieke 

en semipublieke sector hoger is dan het ministersalaris in een kalenderjaar (in 2019 is het 

ministersalaris € 164.274), dan moet de overschrijding in mindering worden gebracht op de vaste 

vergoeding per maand of vergadervergoeding. Op grond van artikel 6, tweede lid, van het Besluit 

vergoedingen adviescolleges en commissies, dient u een dergelijke overschrijding terstond te 

melden bij de minister. 

Integriteit 

Voor het goed functioneren van een adviescollege of adviescommissie is de integriteit essentieel. Ik 

verzoek u het bijgaande Model Integriteitsverklaring voor adviescolleges en adviescommissies te 

ondertekenen en mij retour te zenden. 

Fiscale aspecten 

Bij de toekenning van de vergoeding draagt u zelf zorg voor de aan deze vergoeding verbonden 

(fiscale) verplichtingen. Het ministerie is verplicht jaarlijks aan de Belastingdienst een overzicht te 

verstrekken van de uitbetaalde vergoedingen (middels een IB 47 formulier). Wij raden u aan een 

gedeelte van de vergoeding te reserveren voor de af te dragen belasting. Het is van belang dat u 

de belastinginspecteur op de juiste wijze informeert over de aard en karakter van deze benoeming. 

Wanneer u de belastinginspecteur informeert dat er sprake is van een bestuursrechtelijke 

benoeming op persoonlijke titel in een door de Minister ingestelde adviescommissie waar u en de 

andere leden een vergoeding voor ontvangen conform de Wet vergoedingen adviescolleges en 

commissies en daarbij de gepubliceerde besluiten van benoeming, instelling en vergoeding van de 

adviescommissie verstrekt dan is er geen BTW plicht. 

Declaratie Vergadervergoeding [indien vergadervergoeding in vergoedingenbesluit] 

Vergaderingen kunnen gedeclareerd worden indien voldaan is aan de volgende vereisten: 

- de vergadering past binnen de taakomschrijving van de adviescommissie;

- de vergadervergoeding past binnen het EZ budget voor vergoedingen van de adviescommissie;

- het is afgestemd met de voorzitter en secretaris,

- er is verslag van gemaakt;

- het is controleerbaar dat de betrokkene heeft deelgenomen aan de vergadering met het verslag

of een presentielijst;

- per dag kunt u maximaal 1 vergadervergoeding declareren op uw reisdeclaratie.

Declaratie reiskosten binnenland 

Betaald wordt op basis van de normen in het Reisbesluit Binnenland. In de bijlage treft u een 

declaratieformulier aan voor gemaakte reiskosten voor [naam adviescolleges en commissies]. 

Indien u met het openbaar vervoer (trein, bus en tram) reist, dan worden de reiskosten vergoed op 
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basis van werkelijke kosten. Indien u met eigen vervoer reist, dan worden de reiskosten vergoed 

op basis van het 37 cent per km tarief (dit tarief is inclusief eventuele parkeerkosten). Het apart 

vergoeden van parkeerkosten is mogelijk bij toepassing van het 9 cent per km tarief.  

Binnen 3 maanden moet u het ingevulde declaratieformulier samen met bewijsstukken versturen 

via e-mail …… of via Postbus …. Deze worden dan beoordeeld en ondertekend door het bevoegd 

gezag voor de betaling. 

Overzicht van de gemaakte reiskosten 

Indien u met OV reist dan dient u de kostenberekening met een overzicht van de OV-pas of met 

www.9292.nl aannemelijk te maken. Indien u met de eigen auto reist dan dient u het aantal 

kilometers met Routebeschrijving van https://maps.google.nl/ aan te tonen. Indien u steeds 

dezelfde route reist dan hoeft u dit overzicht van de gemaakte reiskosten maar eenmalig te geven. 

De reisdeclaratie moet u wel elke keer inleveren. 

Buitenlandse reizen [indien van toepassing] 

Bij buitenlandse reizen verzorgt de secretaris voor de hotel reserveringen en tickets. Bij declaratie 

van noodzakelijk gemaakte kosten voor lunch of diner deze aantonen met bewijzen. Leden 

declareren de eventuele zelf betaalde buitenlandse reis- en verblijfkosten met verstrekking van de 

bewijsstukken via het bijgaande declaratieformulier. Betaald wordt op basis van de normen in het 

Reisbesluit Buitenland. 

Eenmalige gegevens [indien de persoonlijke betaalgegevens onbekend zijn bij betaalorganisatie] 

Om tot uitbetaling van de reiskosten en eventuele van toepassing zijnde vaste vergoedingen per 

maand / vergadervergoeding over te kunnen gaan wil ik graag eenmalig de volgende gegevens van 

u ontvangen:

• naam en voorletters;

• adres;

• postcode en woonplaats;

• kopie paspoort (juiste BSN nummer);

• kopie persoonlijke bankpas (juiste IBAN nummer).

De eenmalige gegevens kunt u naar mij mailen (kopieën paspoort en bankpas graag als pdf) naar 

[naam secretaris]@[....].nl of versturen per post naar mijn postadres: 

Ministerie van […] 

t.a.v. [naam secretaris]

Postadres

Bijlage: 

- Declaratieformulier

- Model Integriteitsverklaring voor adviescolleges en adviescommissies
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in deze behandelmap. Het DG-overleg, het Bestuurlijk overleg en de Ministeriële Commissie waren akkoord en 
 is ook al akkoord. De stukken liggen nu bij voor akkoord. 

De stukken worden zo meteen (zonder nota en via de mail) via de  naar de  
 en naar  van LNV gestuurd voor akkoord. FEZ moet nog akkoord gaan. Met BPZ 

wordt door DG NVLG ook afgestemd. De stukken worden morgen als hamerstuk in de MR behandeld en als het 
goed is morgen na afloop van de MR getekend door de Minister van LNV en de Staatssecretaris van BZK. BZK en 
AZ zijn al akkoord. 
WJZ zal niet alleen de regeling maar ook het benoeming- en vergoedingen besluit van  laten publiceren 
in de Staatscourant vanwege de spoed en de samenhang tussen de stukken (hopelijk dinsdag). Er gaat tevens 
een Kamerbrief uit over dit onderwerp (als het goed is na de MR van morgen). 

Jullie krijgen zo een behandelmap van beleid van  met gelijknamige titel ad hoc overgezet. Graag 
deze behandelmap in de WJZ behandelmap van stoppen. Jullie hoeven verder niets qua route in domus te 
doen (tenzij  en ik alsnog bij jullie komen met dat verzoek). Alles wordt vanwege de spoed via de mail 
afgehandeld. Alle akkoorden per mail zullen in de behandelmap van WJZ of in die van  worden gezet. 

Kunnen jullie vandaag zowel de regeling als het besluit onder embargo aanbieden aan de Sdu voor plaatsing in de 
Staatscourant (wel na elkaar eerst de regeling en dan het besluit)? Indien mogelijk graag voorstellen dat het 
dinsdag gepubliceerd moet worden.  en ik zien graag de proef maar ook graag aan  voorleggen om 
te bekijken. 

Mochten jullie nog vragen hebben dan hoor ik het graag. Ik loop zo nog even langs. 

Hartelijke groeten, 
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Van: )
Aan: )
Cc: )
Onderwerp: Escalatie programmabegroting aanpak stikstof
Datum: dinsdag 16 juli 2019 13:44:43

Hallo 

Ik heb met  en  gesproken van FEZ en zij hebben duidelijk nog moeite met
de begroting. Zo willen ze weten hoe dit zich verhoudt tot de huidige begroting, of er intern nog
budget vrijgemaakt kan worden, hebben ze vraagtekens bij de bedragen die bij de schalen
staan, willen ze een onderbouwing van de begroting, willen ze weten voor hoeveel jaar het is,
hoeveel voor dit jaar, etc. En natuurlijk zien ze het probleem dat we niet zomaar 
kunnen vragen middenin het jaar. Het was in ieder geval duidelijk dat ze niet zomaar hiermee
akkoord gaan. Met  had ik afgestemd naar jou te escaleren wanneer het proces moeizaam
zou gaan, dus dat is bij deze nodig. Met  en  heb ik afgesproken dat zij ook hun
directeur zullen informeren en het handig is als jullie dan contact hebben om af te stemmen hoe
we hiermee omgaan.

Wat volgens mij nodig is, is dat er vanuit FEZ iemand eigenaarschap pakt om deze begroting te
brengen tot een definitieve begroting. Zij gaven al aan dat daarbij afstemming nodig is met
P&O, DB en FEZ. Ik denk dat je inderdaad daarmee een goede basis hebt voor een soort
werkgroep programmabegroting aanpak stikstof, maar dan is er in beginsel wel een positieve
grondhouding nodig en die voel ik nog niet. Daarna zal het ministerie van Financiën ook
ingeschakeld moeten worden.

In het kort dus in ieder geval nodig dat jij contact zoekt met  FEZ om te zorgen dat
de begroting rond komt. Zij gaven ook nog mee dat er morgen een heidag is van de
Bestuursraad, wellicht kan het daar ook nog ter sprake komen.

Met vriendelijke groet,
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Van: )
Aan: )
Onderwerp: FW: Presentatie
Datum: donderdag 18 juli 2019 17:37:16
Bijlagen: Presentatie voortgang Aanpak Stikstof.pptx

Met vriendelijke groet,

06

Van: ) 
Verzonden: donderdag 18 juli 2019 17:23
Aan: @uvw.nl' @uvw.nl>; @VNG.nl)

@VNG.nl>; @minbzk.nl)
< @minbzk.nl>; @minienw.nl' @minienw.nl>; 

@mindef.nl) @mindef.nl>; )
@minezk.nl>; ) @minezk.nl>; 

@minezk.nl>; @ipo.nl) < @ipo.nl>; 
@rivm.nl) @rivm.nl>; 

@minaz.nl) @minaz.nl>
Onderwerp: Presentatie

Met vriendelijke groet,
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Van: )
Aan:
Cc:
Onderwerp: RE: Opdracht adviescollege
Datum: dinsdag 23 juli 2019 16:20:49

Beste 

Er is een projectcode aangemaakt (105480). Deze is gekoppeld aan het beleidsinstrument
310700 Programmatische aanpak stikstof.

Met vriendelijke groet,

………………………………………………………………………………………….
Directie Financieel Economische Zaken
Ministerie van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit
Bezuidenhoutseweg 73 | 2594 AE | Den Haag
Postbus 20401 | 2500 EK | Den Haag
………………………………………………………………………………………….
M 06 – 

@minlnv.nl
………………………………………………………………………………………….

Van: ) 
Verzonden: donderdag 18 juli 2019 11:35
Aan: @minlnv.nl>; @minlnv.nl>
Onderwerp: Opdracht adviescollege

Beste  en 

Rondom het secretariaat van het adviescollege vind ik het wel erg belangrijk dat er snel een
opdracht uit kan gaan. Inkoop wacht ook op een signaal dat ze kunnen starten, dus ik zou erg
geholpen zijn met een code waarop ik het kan zetten. Desnoods is dit iets tijdelijks en wordt het
later omgezet naar de juiste code, maar er moet gewoon een opdracht uit. Het adviescollege
zelf is ook al geworven, dus die zullen toch ook wel ergens op geboekt worden.

Ik hoor het graag!

Met vriendelijke groet,
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Ministerie van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit
Bezuidenhoutseweg 73 | Postbus 20401 | 2500 EK Den Haag
D-passage, 4e etage
...............................................................................................................
T 070-379 
M 06 

@minlnv.nl

Van: ) 
Verzonden: dinsdag 23 juli 2019 14:11
Aan: @minlnv.nl>; 

@minlnv.nl>
CC: @minlnv.nl>; 
<V @minezk.nl>; ) < @minlnv.nl>
Onderwerp: Re: Begroting PAS programmaorganisatie en adviescollege

Dag  

Heb met  afgesproken dat we een notitie maken waar hij een klap op kan geven.  Die
moet dan liefst wel deze week klaar ;). Wat ik daarbij in mijn hoofd heb is het volgende:
* een korte notitie waarin 

* een deel van de kosten bestaat uit een adviescollege met hun staf (inhuur & eigen inzet,
detachering)

>>we vragen bij  om:
- in te stemmen met het instellen van deze tijdelijke programma directie cf bovenstaand voorstel
(incl adviescollege met ondersteuning en tijdelijke versterking LNV)
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- in te stemmen met het beschikbaar stellen budget x te verdelen over a 2019, b 2020, c 2021;
- het benodigde programma budget te beleggen bij de de ambtelijk opdrachtgever ;
- onderdeel te maken van de reguliere p&C-cyclus van LNV (1e voortgangsrapportage eind
oktober??)
- de OR over deze ontwikkeling te informeren

>> er moet geen discussie meer zijn meer FEZ over de begroting (dus incl overhead kosten DB
over ICT etc etc etc);

@  zou jij vandaag/morgen in de gelegenheid zijn bovenstaande in een ordentelijke nota om
te zetten i.a.m. FEZ?
@  wil jij de begroting zoals deze er nu ligt naar  toe klappen? & organisatieplaatje

Gr

Op 23 jul. 2019 om 11:27 heeft @minlnv.nl> het volgende
geschreven:

In aanloop naar ons overleg van vanmiddag hieronder een aantal bespreekpunten:

1. Is  akkoord mbt oprichting van de programmaorganisatie? Het ziet
ernaar uit dat de financiële dekking (op de korte termijn) dient te komen
vanuit de huidige begroting. Aangezien de programmaorganisatie impact
gaat hebben op de formatie-budgetten (LNV-breed) is het noodzakelijk dat

 hiervan op de hoogte is. Hij is de integrale budgethouder van deze
budgetten;

2. Het is aan te bevelen om de uitgaven / kosten apart inzichtelijk te maken.
Ik zal, ism , bezien hoe dit te bewerkstelligen is. Op
basis hiervan zal zsm gecommuniceerd worden alwaar de uiteenlopende
uitgaven / kosten op belast kunnen worden;

3. Wie voert de integrale regie? Louter een akkoord vanuit FEZ op de
voorliggende begroting is niet voldoende. Is P&O bijvoorbeeld geïnformeerd
over de inrichting van de programmaorganisatie en de herleiding van de
kosten in P-direct? Zijn de gebudgetteerde tarieven getoetst obv de
handleiding overheidstarieven? Zijn er afspraken gemaakt met DB over de
financiering van de ‘overhead’ (lees: ICT-middelen etc)? Vanuit FEZ zal het
voorgaande worden nagevraagd, maar uiteindelijk dient er een integraal
advies (Beleid, P&O, DB, FEZ) door Beleid aangeboden te worden aan 

.

Met vriendelijke groet,

………………………………………………………………………………………….
Directie Financieel Economische Zaken
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Ik vertrouw erop je middels deze wijze voldoende geïnformeerd te hebben.

Met vriendelijke groet,

………………………………………………………………………………………….
Directie Financieel Economische Zaken
Ministerie van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit
Bezuidenhoutseweg 73 | 2594 AE | Den Haag
Postbus 20401 | 2500 EK | Den Haag
………………………………………………………………………………………….
M 06 – 

@minlnv.nl
………………………………………………………………………………………….

Van: ) 
Verzonden: donderdag 18 juli 2019 11:35
Aan: @minlnv.nl>; )
< @minlnv.nl>
Onderwerp: Opdracht adviescollege

Beste  en 

Rondom het secretariaat van het adviescollege vind ik het wel erg belangrijk dat er
snel een opdracht uit kan gaan. Inkoop wacht ook op een signaal dat ze kunnen
starten, dus ik zou erg geholpen zijn met een code waarop ik het kan zetten.
Desnoods is dit iets tijdelijks en wordt het later omgezet naar de juiste code, maar
er moet gewoon een opdracht uit. Het adviescollege zelf is ook al geworven, dus
die zullen toch ook wel ergens op geboekt worden.

Ik hoor het graag!

Met vriendelijke groet,
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<Begroting programmadirectie en adviescollege.xlsx>

<Begroting programmadirectie en adviescollege.docx>
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Van: )
Aan: )
Onderwerp: RE: opdracht Lysias ondersteuning formeel ingestelde Adviescollege stikstofproblematiek
Datum: woensdag 31 juli 2019 12:50:11

OK, maar dan had hij zich ook beter kunnen onthouden van een oordeel.

Van:  
Verzonden: woensdag 31 juli 2019 12:09
Aan: @minlnv.nl>
Onderwerp: RE: opdracht Lysias ondersteuning formeel ingestelde Adviescollege
stikstofproblematiek

 was aangeschreven door Inkoopplein omdat hij de adviescommissies specialist
was van EZ. Voor LNV ligt die taak nu bij mij.  heeft ook doorgegeven dat ze voortaan bij
mij moeten zijn als het LNV betreft

Van: ) 
Verzonden: woensdag 31 juli 2019 11:47
Aan: @minlnv.nl>
Onderwerp: RE: opdracht Lysias ondersteuning formeel ingestelde Adviescollege
stikstofproblematiek

Thanks
We wisten hier al iets van, maar nu wordt het wat duidelijker.
Vreemd dat  dit behandelt (toch?)

ook aangehaakt houden, ik heb het hier meet  ook over gehad en ik denk dat 
hier ook van weet.

Van:  
Verzonden: woensdag 31 juli 2019 11:32
Aan: @minlnv.nl>
Onderwerp: FW: opdracht Lysias ondersteuning formeel ingestelde Adviescollege
stikstofproblematiek

 ter info. Zie in de afwezigheidsmelding van  dat jij PAS aangelegenheden
beheert.
Niet zo fraai dat NVLG Inkoopprocedures hiervoor niet naleeft.

Van: ) 
Verzonden: woensdag 31 juli 2019 11:24
Aan: @minezk.nl>; 

@minezk.nl>
CC: @minezk.nl>; 

@minlnv.nl>; @minlnv.nl>
Onderwerp: RE: opdracht Lysias ondersteuning formeel ingestelde Adviescollege
stikstofproblematiek

Beste 
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Dank voor je reactie en ik snap de punten die je maakt, toch zien wij zaken soms anders.
Allereerst is dit niet een opdracht die ik wil verstrekken, maar een opdracht die 
reeds heeft verstrekt. Deze gunning heeft volgens mij mondeling plaatsgevonden, maar
mogelijk is er nog wel een mail van. De visie om het instellingsbesluit te wijzigen, zijn wij ook
zeker niet van plan. Dit is vastgesteld door de ministerraad, die gaan we geen gewijzigde versie
voorleggen vanwege het secretariaat.

Maar los nog van praktische zaken, zijn zij ook gewoon al begonnen voor een adviescollege die
over 2 maanden al een eerste advies moeten opleveren. We gaan dan niet halverwege het
secretariaat vervangen. Er is vanuit LNV ook een ambtenaar betrokken bij het secretariaat,
maar er is bewust gekozen voor Lysias omdat zij ook het niveau hebben om het uiteindelijke
rapport te schrijven. Dat er evenveel uur secretariaat als voorzitter nodig is, deel ik overigens
ook niet. Er moeten zalen geregeld worden, verslagen gemaakt, stukken geschreven, stukken
opgevraagd, etc. worden. Dat doen de leden zelf niet, daar is een secretariaat voor. Zij hebben
ook al vaker adviescommissies en adviescolleges begeleid, dus het gebeurt zeker vaker dat een
externe partij dit begeleidt. Ook deel ik de visie van €300.000,- niet, aangezien het nog bezien
gaat worden of Lysias voor 11 maanden nodig is en het bovendien al zeker is dat zij na 6
maanden niet nog voor  dagen nodig zijn. Dus ja, het bedrag kan meer worden, maar we gaan
niet naar €300.000,-.

Uiteindelijk komt het er vrij simpelweg op neer dat hier een gevoelig dossier met veel tijdsdruk
ligt waar een adviescollege reeds is begonnen en het secretariaat daar al belangrijk werk voor
doet. De aanbesteding had absoluut anders gemoeten, ik ben daar zelf ook niet gelukkig mee,
maar het is wel even wat het is. Nu moeten we komen tot een oplossing.

Met vriendelijke groet,

06

Van: ) 
Verzonden: dinsdag 30 juli 2019 18:53
Aan: @minlnv.nl>; 

@minezk.nl>
CC: @minezk.nl>; )

@minlnv.nl>; @minlnv.nl>
Onderwerp: RE: opdracht Lysias ondersteuning formeel ingestelde Adviescollege
stikstofproblematiek

Hallo 

Ik ga er niet van uit dat sprake is van een voldongen feit. Dat blijkt niet uit de stukken of mails.

Ik begrijp uit onderstaande mails dat beleid niet conform de Wet vergoedingen adviescolleges
en commissies (Wvac) secretarissen wil benoemen en vergoeden. Ik ontraad dat, het heeft een
president werking waar je later veelvuldig last van krijgt. Beter is het een ambtenaar te vinden
(en het instellingsbesluit aan te passen), of iemand te benoemen als secretaris en te vergoeden
conform de Wvac (met gepubliceerd benoemings- en vergoedingenbesluit).

De opdracht die  wil verstrekken is voor 6 maanden, maar deze moet de mogelijkheid
hebben voor verlenging van maximaal 5 maanden. Daarmee komt het totaalbedrag voor
aanbesteding op +- € 300.000.

Ik zie geen onderbouwing dat  uur per week een secretaris nodig is. De voorzitter heeft
maar een arbeidsduurfactor van 0,3. Dat betekend voor maar 12 uur per week. Dan is een
secretaris ook maar voor maximaal  per week nodig.

Met vriendelijke groeten, 
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Van:  
Verzonden: dinsdag 30 juli 2019 15:10
Aan: 

@minezk.nl>; @minezk.nl>
Onderwerp: RE: opdracht Lysias ondersteuning formeel ingestelde Adviescollege
stikstofproblematiek

Hallo  en 

In principe heeft het adviescollege de opdracht om 11 maanden na instelling (medio juni 2020)
een laatste advies te geven. Dit zou ook een stuk eerder kunnen worden. Daarom is gekozen
om voor de periode van 6 maanden te gunnen onder deze voorwaarden (dus medio juli t/m
medio januari 2020). Daarna wordt herbezien of een verlenging nodig is en zo ja, voor hoe
lang. Verder is de inzet van  dagen voor in totaal 2 personen. Dus Lysias levert niet 2 x 
dagen iemand, maar 1 x  dagen per week, verdeeld onder 2 personen. De berekening wordt
dan dus:

 x  x 26 = 169.000,-. De bureaukosten maken we geen gebruik van.

Dus de offerte is inderdaad voor 11 maanden, maar vanwege onzekerheid of inzet wel 11
maanden nodig is en onzekerheid hoeveel dagen inzet van hun nodig is na 6 maanden, wordt
dit zo ingestoken.

Met vriendelijke groet,
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Van: ) 
Verzonden: dinsdag 30 juli 2019 15:04
Aan: @minezk.nl>
CC: @minlnv.nl>
Onderwerp: opdracht Lysias ondersteuning formeel ingestelde Adviescollege
stikstofproblematiek

Beste 

Hierbij de stukken van de opdracht aan Lysias.
Graag je advies.

1. De opdracht is mondeling uitgevraagd bij Lysias door . Bijgaand de aanvraag
per mail en de offerte van Lysias

2. Tevens bijgaand de officiële instelling van de adviescollege stikstofaanpak
3. Daarnaast de inkoopaanvraag INK001922 welke nog moet worden goedgekeurd door

. De inkoopaanvraag geeft een opdrachtsom aan van 169.000 ex btw.
4. Dit betreft een voldongen feit, graag advies wat allemaal in de nota benoemd moet

worden om voor te leggen aan de pSG.

@ ,

Zoals telefonisch aangegeven vraag ik hierbij advies aan mijn contactpersoon voor
adviescollege’s bij FEZ
In uw inkoopaanvraag heeft u een opdrachtsom aangegeven van 169.000 ex btw.
Het adviescollege is ingesteld vanaf 12 juli tot en met 31 december 2020.
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DG Natuur, Visserij en Landelijk Gebied
Cluster Natura2000/PAS
Ministerie van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit
Bezuidenhoutseweg 73 | Postbus 20401 | 2500 EK Den Haag
D-passage, 4e etage
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@minlnv.nl

Van:  
Verzonden: dinsdag 30 juli 2019 09:08
Aan: @minlnv.nl>
CC: @minlnv.nl>
Onderwerp: RE: Programmaorganisatie en begroting aanpak stikstof

Hallo 

Zou je ons de laatste concept versie kunnen sturen?

Houden jullie rekening met het verlof van  en de tekenroute die daarvoor moet
plaatsvinden?

Na goedkeuring van  het advies om met alle betrokken partijen bij elkaar te zitten om
zaken goed in te regelen (P-direkt, mandaten, financiële administratie etc.).

Groet, 

Van: ) 
Verzonden: maandag 29 juli 2019 17:05
Aan: @minlnv.nl>
CC: @minlnv.nl>
Onderwerp: RE: Programmaorganisatie en begroting aanpak stikstof

Dag 

Er ligt nog niets bij . De versie die je afgelopen week hebt gezien ligt nu bij HRM. Ik spreek
morgen met hen, omdat zij nog opmerkingen bij het stuk hadden.

Groet,

...............................................................................................................
DG Natuur, Visserij en Landelijk Gebied
Cluster Natura2000/PAS
Ministerie van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit
Bezuidenhoutseweg 73 | Postbus 20401 | 2500 EK Den Haag
D-passage, 4e etage
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T 070-379 
M 06 

@minlnv.nl

Van:  
Verzonden: maandag 29 juli 2019 17:04
Aan: @minlnv.nl>
CC: @minlnv.nl>
Onderwerp: FW: Programmaorganisatie en begroting aanpak stikstof
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Verzonden: woensdag 24 juli 2019 15:58
Aan: @minlnv.nl>
CC: @minlnv.nl>; 

@minlnv.nl>; @minezk.nl>; 
@minlnv.nl>; @minezk.nl>; 

@minezk.nl>; @minezk.nl>;
@minlnv.nl>; 

@minezk.nl>
Onderwerp: RE: Programmaorganisatie en begroting aanpak stikstof

Aart,

Bijgaand het commentaar vanuit FEZ. Hieronder een geüpdatete tabel, welke opgenomen kan
worden in de nota (zie ook mijn opmerking mbt de tabel).

Totaaloverzicht 2019 2020 2021 Totaal

Personele kosten adviescollege 178.000 353.000 0 531.000
Onderzoekskosten adviescollege 33.333 66.667 0 100.000

In de nota staat een * bij bepaalde posten in de tabel, maar dit geld voor alle posten.

Ik vertrouw erop je middels deze wijze voldoende geïnformeerd te hebben.

Met vriendelijke groet,

………………………………………………………………………………………….
Directie Financieel Economische Zaken
Ministerie van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit
Bezuidenhoutseweg 73 | 2594 AE | Den Haag
Postbus 20401 | 2500 EK | Den Haag
………………………………………………………………………………………….
M 06 – 

@minlnv.nl
………………………………………………………………………………………….

Van:  
Verzonden: woensdag 24 juli 2019 13:48
Aan: @minlnv.nl>; @minezk.nl>;

@minezk.nl>; 
@minlnv.nl>

CC: @minlnv.nl>; 
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stukken heeft z tten, kan ik alleen wijzigingen doorvoeren op het moment dat de map op mijn naam staat. De gevraagde wijzigingen
zal ik dus pas door kunnen voeren wanneer dat het geval is.

Groet,

...............................................................................................................
DG Natuur, Visserij en Landelijk Gebied
Cluster Natura2000/PAS
Ministerie van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit
Bezu denhoutseweg 73 | Postbus 20401 | 2500 EK Den Haag
D-passage, 4e etage
...............................................................................................................
T 070-379 
M 06

@minlnv.nl

Van:  
Verzonden: donderdag 1 augustus 2019 11:12
Aan: @minlnv.nl>
CC: @minlnv.nl>; @minlnv.nl>
Onderwerp: Programmaorganisatie en begroting aanpak stikstof

Goedemorgen ,

Intern FEZ hebben wij de nota besproken.

Hierbij stuur ik je nog een aantal punten.

1. Zou je onderstaande tabel in de nota kunnen zetten? 

De onderbouwing van de tabel is in de bijgevoegde sheet weergegeven.

Totaaloverzicht 2019 2020 2021 Totaal

Adviescollege: Personeel  (incl. personele materiële kosten) 178.000 353.000 0 531.000
Adviescollege: Onderzoekskosten 33.333 66.667 0 100.000

 

 
4. Zou je het Word-bestand (bijlage 1a) aan de nota kunnen toevoegen?

5. Daarnaast nog een vraag omtrent de teamleden van het adviescollege (zie onderstaande tabel).
Om wat voor schalen en aantal uren per week gaat het hier?
Teaml d LNV: Is er capac teit vanuit LNV beschikbaar en is dit intern afgestemd?

Adviescollege
Kosten fte
2019

Kosten fte
2020

onderzoek
2019

onderzoek
2020

gedekt

VZ en leden (1 jaar)
131.000 260.000 33.333 66.6670,3 sch 18

9X 0,2 sch 17
Secretaris (inhuur 1 jaar) 47.000 93.000
Teamlid LNV
Teamlid IenW
Teamlid provincies
Totaal

178.000 353.000 33.333 66.667

Met vriendelijke groet,
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@minlnv.nl
5.1.2.e











2

Voor vragen contact op te nemen met  of . 

Wie nog weggaat fijne vakantie! 

 
Hieronder de tekst die is afgestemd met  en  van Inkoop”: 

“Begin deze maand hebben jullie van mij een aanschrijving ontvangen over foutief gevolgde procedures binnen 
het inkoop- en verplichtingenbeheer. Hierop hebben we verschillende reacties ontvangen, die wij op dit moment 
bekijken. Het merendeel van de fouten had betrekking op fouten bij inkoop. Hierbij werd niet in alle gevallen de 
inkoopprocedure via het Inkoopplein gevolgd, bijvoorbeeld doordat zelf een offerte werd aangevraagd bij een 
partij of een opdracht werd gegeven zonder dat het Inkoopplein daarbij betrokken was. Dit kan negatieve 
gevolgen hebben voor de rechtmatigheid van de inkoop, bijvoorbeeld doordat Europese aanbestedingsregels dan 
niet gevolgd zijn. 

In de periode tot en met mei zagen wij al een verslechtering ten opzichte van 2018. Ook na mei zien wij dat er 
nog steeds inkoopprocedures niet correct worden gevolgd. Binnen de inkoopketen van LNV (Inkoopplein, IUC en 
FEZ) zijn verschillende vormen van ondersteuning/hulplijnen beschikbaar. Eén daarvan is de inkoopdialoog, 
waarbij de inkoopketen uitleg komt geven over de inkoopprocedure en waarbij op vragen en ervaringen met 
inkoop wordt ingegaan. Deze inkoopdialogen hebben al bij verschillende directies plaatsgevonden. FEZ zal in 
september een departementbrede bijeenkomst over inkoop organiseren, waarbij aanwezigheid vanuit alle directies 
op MT-niveau gewenst is. Daarvoor ontvangen jullie op korte termijn een uitnodiging. In oktober ontvangen jullie 
een volgende rapportage over het inkoop- en verplichtingenbeheer over de periode juni t/m september. 

Voor vragen over inkopen kunnen jullie contact opnemen met  (DB, Inkoopplein B73).” 

Groeten, 

 

-----------------------------------------------------------------  

 

........................................................................ 
Begroting en Kaderstelling 
Financieel Economische Zaken 
Ministerie van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit
Bezuidenhoutseweg 73 | 2594 AC | Den Haag | Kamer D Noord 2/D-passage 2 
Postbus 20401 | 2500 EK | Den Haag 
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TER ADVISERING 

Dep. VERTROUWELIJK 
Aan  

 

Begroting  programmaorganisatie en adviescollege 
aanpak stikstof 

Pagina 1 van 3 

Directoraat-generaal Natuur, 
Visserij en Landelijk gebied 

Auteur 
 

T 070 378  
@minlnv.nl

Datum 
24 juli 2019 

Kenmerk 
DGNVLG / 19186165 

Bhm 19187095 

Kopie aan 

Bijlage(n) 
- 

Ontvangen BPZ 

Parafenroute 

Aanleiding 
De uitspraak van de Raad van State over het Programma Aanpak Stikstof (PAS) 
heeft verstrekkende gevolgen voor de mogelijkheden voor vergunningverlening in 
Nederland. De uitspraak leidt op korte termijn tot acute problemen, en stelt ons 
voor de lange termijn voor de opgave om tot een nieuwe aanpak te komen. Om 
tot oplossingen te komen voor zowel de korte als de lange termijn wordt een 
interbestuurlijke programmadirectie opgericht en is een adviescollege ingesteld.  
Op basis van bijgaande nota wordt de programmaopzet en de bijbehorende 
begroting (met name de voorgenomen financiële inzet van LNV) ter accordering 
aan u voorgelegd. 

Advies 
1) Instemmen met het instellen van een tijdelijke programmadirectie (inclusief

adviescollege met ondersteuning en tijdelijke versterking LNV)
2) Instemmen met de begroting (d.w.z. de voorgenomen financiële inzet van

LNV) voor de aanpak van de stikstofproblematiek in de komende twee jaar
(€ , te verdelen over inzet in de kalenderjaren 2019, 2020, 2021).

3) Accorderen dat voor de dekking hiervan prioriteit wordt gegeven bij de interne
herschikkingsvoorstellen (allocatieve weging) in het kader van de Najaarsnota
2019 en de Voorjaarsnota 2020 en parallel te bezien of een financiële claim bij
de beleidsbrief kansrijk is en/of dekking kan worden gevonden uit de € 100
mln voor “natura2000 en veehouderij” (dat nog op de aanvullende post staat
en niet derhalve nog niet is opgenomen in de LNV begroting).

4) Het benodigde budget voor dit programma te beleggen bij de ambtelijk
opdrachtgever DG NVLG.

5) Dit tijdelijk programma onderdeel te maken van de reguliere P&C-cyclus van
LNV.
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Pagina 2 van 3 

Directoraat-generaal Natuur, 
Visserij en Landelijk gebied 

Kenmerk 
DGNVLG / 19186165 6) Een adviesaanvraag bij de OR in te dienen over deze ontwikkeling.

7) Er wordt inzet geleverd door derden (IenW, Provincies, BZK). Het grootste
deel van deze inzet door derden gefinancierd.

Kernpunten 
•

• Daarnaast zijn de kosten geraamd voor het adviescollege met hun staf (inhuur
& eigen inzet, detachering).

•

• De inzet en de ramingen zijn gebaseerd op het meest actuele beeld op basis
van “best professional judgement”. Voortschrijdend inzicht kan leiden tot
aanpassingen. Het actuele beeld van de financiële ramingen is verwerkt in één
totaal plaatje voor de komende twee jaar. Dit is in onderstaande tabel
samenvattend weergegeven.

• Na accordering zal ambtelijk afstemming plaatsvinden over de administratieve
inrichting, ophanging en bedrijfsvoering van de programmaorganisatie.
Gesprekken met DB e.a zijn al gaande.
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Directoraat-generaal Natuur, 
Visserij en Landelijk gebied 

Kenmerk 
DGNVLG / 19186165 

Totaaloverzicht 2019 2020 2021 Totaal 
    

     
     

    
Adviescollege: Personeel  (incl. personele materiële kosten) 178.000 353.000 0 531.000 
Adviescollege: Onderzoekskosten 33.333 66.667 0 100.000 

     
  

  
     

  
  

   
     

Toelichting 
De opzet en raming heeft betrekking op de tijdelijke programmaorganisatie van 
twee jaar, in te zetten in respectievelijk 2019 (1 sept-31 dec), 2020 (geheel) en 
2021 (1 jan t/m 31 aug). Dit op basis van de veronderstelling dat de 
werkzaamheden daarna regulier een plek kunnen vinden in de lijnorganisatie. 

BR
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• Het secretariaat van het adviescollege kan terugvallen op de kennis, expertise en contacten

van beleidsmedewerkers vanuit de betrokken organisaties.

• Het adviescollege heeft beschikking over budget om waar nodig extern onderzoek uit te zetten.

 

In de begroting is rekening gehouden met een post onvoorzien van 10%. 
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